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Geachte mevrouw Hanekamp-Janssen,  
 
U heeft op 21 augustus 2019 vragen gesteld over de kermissen in de gemeente Overbetuwe. 
Naar aanleiding van uw vragen hierover doen wij u hierbij de antwoorden toekomen. 
 
 
Vraag 1.  
Wanneer kan de gemeenteraad de toegezegde informatiememo met hierin een plan van aanpak 
over het proces rondom de kermissen verwachten?  
 
Antwoord: 
Na het rondetafelgesprek zijn we aan de slag gegaan. Op dit moment zijn we nog druk in gesprek 
met verschillende partijen. Zie de beantwoording van deze vragen dan ook als de door het college 
toegezegde informatiememo. 
 
 
Vraag 2.  
Is de wethouder op de hoogte van de geciteerde brieven en wat is de huidige stand van zaken 
rondom de kermis in Elst?  
 
Antwoord: 
Ja, het college is op de hoogte van de geciteerde brieven. De gemeente heeft gesproken met de 
heren van de organisatie. De heren van de organisatie zijn oud-leden van de 
kermisbrancheorganisatie BOVAK. Ze dragen kermissen een warm hart toe en pleiten voor 
behoud van dorpskermissen. Daarom willen zij een (kinder)kermis organiseren in Elst. 
Vanwege de planning van de organisatie en de afgifte van de vergunning vanuit de gemeente, is 
het te kort dag om nog daadwerkelijk dit najaar een kinderkermis in Elst te organiseren. Op dit 
moment worden mogelijke locaties bekeken voor een kinderkermis tijdens de paardenmarkt. Zodra 
de definitieve locatie is gevonden en akkoord bevonden, dient de organisatie een aanvraag voor 
een vergunning in. De kinderkermis zal dan naar alle waarschijnlijkheid in het najaar van 2020 
plaatsvinden. 
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Vraag 3.  
Blijft de situatie dit jaar inderdaad nog onveranderd zoals de wethouder in het ronde tafel gesprek 
heeft aangegeven en zo nee, waarom niet?  
 
Antwoord: 
Er is beoogt om de situatie voor dit jaar onveranderd te laten. Er is geprobeerd de bestaande 
kermissen wederom te organiseren. De inschrijvingen zijn eind december 2018 opengesteld. 
Echter waren de inschrijvingen voor alle kermissen dermate teleurstellend (geen enkele exploitant 
met attracties had zich ingeschreven, alleen een aantal gok- en eet/snoepkramen), dat er 
überhaupt geen kermis georganiseerd kon worden. Daarom is besloten om als gemeente geen 
kermissen te organiseren en de organisatie in handen te laten van lokale partijen 
(stichtingen/verenigingen), betrokken inwoners of eventuele andere betrokken partijen.  
De huidige stand van zaken per kermis is als volgt: 
 
Driel  
De Dorpsvereniging in Driel organiseert voor dit jaar zelf een kermis in Driel. De kermis in Driel 
vindt plaats van 7 tot en met 10 september 2019. We ondersteunen de organisatie waar nodig en 
faciliteren de kermis conform ons evenementenbeleid. 
 
Voorjaar Elst 
Het college en de evenementencoördinator hebben onlangs gesprekken gevoerd met een 
evenementenorganisatie/kermisbureau uit het zuiden van het land alsmede met een aantal 
initiatiefnemers uit Elst. Zij hebben aangegeven een kermis in Elst te willen organiseren. Mogelijk 
in het voorjaar, of op een ander moment. Het eerste gesprek is gevoerd, daarin is door de 
gemeente aangegeven wat de mogelijkheden zijn en is toegelicht hoe de gemeente deze kermis 
organiseerde. Vervolgens zijn partijen met elkaar in contact gebracht. Zij zijn nu in beraad en de 
mogelijkheden aan het bekijken. Zodra hierover vanuit hen meer bekend is, nemen ze contact op 
met de gemeente. De gesprekken hierover lopen dus nog. 
 
Heteren 
De Dorpsraad en Heterensociaal zijn op dit moment al druk met het voorbereiden van het 
organiseren van een kermis in Heteren in 2020. We ondersteunen de organisatie waar nodig en 
faciliteren de kermis in 2020 conform ons evenementenbeleid.  
 
Najaar Elst 
Oud bestuursleden van een kermisbrancheorganisatie willen een kinderkermis organiseren in het 
najaar van 2020 in Elst o.a. tijdens de paardenmarkt. We ondersteunen deze organisatie waar 
nodig en faciliteren de kermis in 2020 conform ons evenementenbeleid.  
 
Verschillende initiatiefnemers zijn dus opgestaan of hebben zich gemeld om de organisatie van de 
kermissen over te nemen. Echter heeft deze verandering tijd nodig. 
 
 
Vraag 4. 
Wordt de kermisbranche vanuit de gemeente begeleid in een overstap van een door de gemeente 
georganiseerde kermis naar een kermis georganiseerd door de kermisbranche en zo ja, waar 
bestaat deze begeleiding dan uit?  
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Antwoord: 
De oud-bestuursleden worden zeker begeleid met de organisatie van de kinderkermis. Deze 
begeleiding houdt in dat we hen informeren en ondersteunen, waar mogelijk. En faciliteren net 
zoals alle andere evenementen in de gemeente Overbetuwe, conform ons evenementenbeleid.  
 
 
Hoogachtend, 
 
burgemeester en wethouders, 
de gemeentesecretaris, 
 
 
 
mr. M.F.H. Knaapen 

de burgemeester,  
 
 
 
R.P. Hoytink-Roubos  

 
 
Afschriften:  
TVH/S. Effing 
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